
 

Høringssvar vedrørende indstilling til samling af senge i Herning samt 

etablering af akutpladser i Holstebro.   

 

Jeg har tidligere været bekymret for, at det ender med, at jeg vil stå alene med 

ansvar for 17 + 6 senge, og synes fortsat, at det er urealistisk. Derimod er det 

overskueligt for mig at tage ansvar for 17 senge. 

Det vil give færre udfordringer at nedlægge de 6 lavintensive senge, end at 

finde en lappeløsning i en i forvejen belastet afdeling i Herning. Man kan 

forestille sig, at det bliver endnu sværere at rekruttere læger, når der kommer 

mere pres, og man kan ikke udelukke lægeflugt. 

 

Foreløbigt har vi ikke haft vanskeligheder i Holstebro med at finde læger til at 

dække vagt. 

 

Der er stadigt behov for tilsyn på de somatiske afdelinger i Holstebro, og der 

skal være ekstra lægeressourcer til at udføre disse tilsyn, hvis alt bliver 

flyttet til Herning. Det er også et spørgsmål om, hvordan man kan udføre 

nødvendige tvangsforanstaltninger på somatiske afdelinger i Holstebro med 

"dobbeltindlæggelse", når der er 30 kilometers afstand mellem sygehusene. 

 

Jeg synes, at i Holstebro har vi et stærkt tværfagligt team med erfarne og 

engagerede medarbejdere, som er fleksible og får tingene til at køre på trods af 

ustabile arbejdsvilkår.  

Det giver høj faglighed i behandlingen at have fastansat specialpsykolog, og det 

er en af forudsætningerne for, at jeg er tryg ved at fortsætte med den opgave. 

  

Når Psykiatrien Vest om kort tid skal samles i det nye hospital, anses det ikke 

rationelt at gennemføre store ændringer nu. 

 

 

Med Venlig Hilsen 
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